
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  09/06/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Τoν κ. Υπουργό  Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
            2) Τον κ. Υπουργό  Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: « Το κτηματολόγιο προκαλεί προβλήματα στους Δήμους για την διαδικασία 
αποψίλωσης» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Ήδη διάγουμε αντιπυρική περίοδο, κατά την οποία οι Δήμοι έχουν κινητοποιηθεί 
προκειμένου να αποψιλώσουν δημόσιες εκτάσεις πέριξ του αστικού ιστού, μειώνοντας τις 
πιθανότητες εμφάνισης πυρκαγιάς. Για τις ιδιοκτησίες των πολιτών, οι Δήμοι 
αποστέλλουν επιστολές προς αυτούς, προκειμένου να τους υπενθυμίσουν  την 
υποχρέωση τους, ήτοι να αποψιλώσουν τις ιδιοκτησίες τους.  
 
Δυστυχώς, όπως ανέφερε ο Δήμαρχος Βάρης-Βούλας-Βουλιαγμένης, οι Δήμοι 
αντιμετωπίζουν  σοβαρά προβλήματα στην προσπάθεια ενημέρωσης των ιδιοκτητών, 
καθώς το Κτηματολόγιο δεν παραχωρεί τα επικαιροποιημένα στοιχεία των ιδιοκτητών 
οικοπέδων και εκτάσεων προκειμένου να ειδοποιηθούν αυτοί και να προχωρήσουν, ως 
οφείλουν από τον νόμο, στην αποψίλωση των ιδιοκτησιών τους. 
 
Ως απόρροια αυτού του γεγονότος, οι δήμοι  αποστέλλουν συστημένες επιστολές προς 
τους ιδιοκτήτες οικοπέδων και εκτάσεων για να τους ειδοποιήσουν ως ανωτέρω, οι οποίες 
όμως επιστρέφουν ως «αγνώστου παραλήπτη». 
 
Συνεπώς, οι προσπάθειες των Δήμων, εναρμονισμένες με την κείμενη νομοθεσία, 
πέφτουν στο κενό του απόλυτου επιτελικού χάους της Κυβέρνησης της Νέας 
Δημοκρατίας. Ο δυσκίνητος κρατικός μηχανισμός αφήνει τους πολίτες έρμαια ενός 
γραφειοκρατικού συστήματος, στο οποίο γίνεται μετάθεση ευθυνών μεταξύ των 
υπηρεσιών σε απευκταία περίπτωση πυρκαγιάς.  
 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5719

Ημερομ. Κατάθεσης:

9/6/2022



1) Για ποιο λόγο το Κτηματολόγιο δεν δίδει τα στοιχεία των ιδιοκτητών επί τω λόγω 
ότι πρόκειται για ζήτημα δημόσιας ασφάλειας; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου οι Δήμοι να αντλούν αυτομάτως τα 
στοιχεία των ιδιοκτητών για να αποστείλουν  ορθώς τις ενημερωτικές επιστολές; 

3) Ποιος θα φέρει την ευθύνη, σε περίπτωση ανεπιτυχούς ενημέρωσης πολίτη από 
το Δήμο; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




